
P R O T O K Ó Ł  Nr LVIII/14

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa

odbytej w dniu 24 lipca 2014r.

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie

Godzina rozpoczęcia:  17: 15

Godzina zakończenia: 17: 30

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest

12 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu.
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości :

- Burmistrza Mieroszowa – Andrzeja Laszkiewicza,

- Z-cę Skarbnika – Bogumiłę Wojtczuk

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego.

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat   

1.Otwarcie sesji.

2.Przedstawienie porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

4.Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  zapytania

Radnych.

5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa.

6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

7.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  

do budżetu gminy Mieroszów na 2014 r.
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8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Programu opieki

nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie

Gminy Mieroszów w 2014 r. 

9.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

10.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

11.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

12.Zakończenie obrad.

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Pan  Ryszard  Gubernat poinformował,  

że  protokół  został  sporządzony w terminie  i  wyłożony do wglądu w Biurze Rady

Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag.

Protokół  z  LIVII  sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia  30  czerwca  2014r.  został  przyjęty  

11 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1„wstrzymującymi się” .

Ad.4.Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –

zapytania Radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz.

Nie było pytań do Sprawozdania.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu.

Ad.5.Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miejskiej  Mieroszowa omówił

Burmistrz Mieroszowa- Pan Andrzej Laszkiewicz.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu.

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
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Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie.

Ad.7.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  wprowadzenia

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2014 r. omówił Burmistrz Mieroszowa –

Pan Andrzej  Laszkiewicz,  informując że  przyczyną zmian w budżecie  po stronie

dochodów w rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne jest pismo KF.3021.2.2014 ze

Starostwa Powiatowego w  Wałbrzychu informujące o przyznaniu Gminie Mieroszów

pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  wysokości  20.000,00  zł  

z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. „Zakup nowych wiat przystankowych

na terenie Gminy Mieroszów”. Jednocześnie po stronie wydatków wprowadza się w

tym samym rozdziale § 6060 Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych

zadanie  do  realizacji  „Zakup  nowych  wiat  przystankowych  na  terenie  Gminy

Mieroszów”  z  planem na  poziomie  22.000,00 zł.  Brakującą  kwotę  2.000,00  zł  na

zadanie przesuwa się z § 4300 Zakup usług pozostałych.

W  związku  z  otrzymaniem  darowizny  od  Kopalni  Surowców  Skalnych  

w  Bartnicy  w  kwocie  5.600,00  zł  na  zakup  tabliczek  informacyjnych  oraz  tablic

postojowych  na  potrzeby  oznakowania  tras  rowerowych  planowanych  

do  włączenia  w  sieć  tras  Strefy  MTB  Sudety  zwiększa  się  plan  dochodów  

w  rozdziale  92695  Pozostała  działalność §  0960  Otrzymane  spadki,  zapisy  

i  darowizny  w  postaci  pieniężnej oraz  plan  wydatków  w  tym  samym  rozdziale

§ 4210 Zakup materiałów i wyposażenia.

Zwiększenie  w  rozdziale  92195  Pozostała  działalność dotyczy  zarówno  planu

dochodów jaki wydatków, jest spowodowane otrzymaniem przez sołectwo Rybnica

Leśna darowizny od KSS Bartnica w wysokości 2.500,00 zł na organizację festynu.

Na  podstawie  zmian  dokonanych  przez  dyrektora  Szkoły  Podstawowej  

w Mieroszowie zmienia się załącznik zawierający plan dochodów rachunku dochodów

wydzielonych oraz wydatków nimi finansowanych (załącznik nr 4). 

Powyższe zmiany po stronie dochodów i wydatków są niezbędne do przeprowadzenia

w budżecie gminy, co jest wyłączną kompetencją organu stanowiącego, w związku  

z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione.
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Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej  –  Pani  Dorota  Błażejowska poinformowała,  

że  projekt  uchwały  był  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji  i  został  zaopiniowany

pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały

i poddał go pod głosowanie, informując jednocześnie, że zgodnie ze Statutem Gminy

Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne.

Uchwała  Nr  LVIII/279/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  24  lipca  2014r.  

w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu  gminy Mieroszów na 2014 r.  została

podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

Za podjęciem Uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, Maria

Chmielnicka,  Robert  Gałązka,  Ryszard Gubernat,  Henryk Mizera,  Dorota Nagórna,

Justyna  Pichowicz,  Ryszard  Sierakowski,  Michał  Sowa,  Katarzyna  Wolska,

Mieczysław Wujda.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu.

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Programu

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na terenie  Gminy Mieroszów w 2014 r. omówił  Burmistrz  Mieroszowa –  Pan

Andrzej  Laszkiewicz, informując  że  w  związku  z  zapisami  ustawy  o  ochronie

zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997 r. (tj. Dz. U. z 2003 r. Nr 106, poz. 1002 z późn. zm.)

Rada Miejska  zobowiązana jest do określenia w drodze uchwały, corocznie, programu

opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt.
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Stanowi to wypełnienie obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom przez

gminę, wynikającego z art. 11 ust. 1 ww. ustawy.

Zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt uchwalanie przez gminy programu opieki

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt,  przyczyni  

się do ograniczenia bezdomności zwierząt. 

Projekt  Programu  jest  każdorazowo  przekazywany  do  zaopiniowania

instytucjom wskazanym w art. 11 a wymienionej powyżej  ustawy   tj. Powiatowemu

Lekarzowi  Weterynarii  w  Wałbrzychu,  organizacjom   społecznym,  których

statutowym celem jest ochrona zwierząt tj.  Straży dla Zwierząt Okręg Dolnośląski  

w  Wałbrzychu  oraz  Zarządom  kół  łowieckich  działających  na  obszarze  gminy

Mieroszów. 

Projekt   Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieroszów w 2014 roku został pozytywnie

zaopiniowany przez wszystkie wskazane powyżej instytucje. 

Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej  –  Pani  Dorota  Błażejowska poinformowała,  

że  projekt  uchwały  był  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji  i  został  zaopiniowany

pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały

i poddał go pod głosowanie.

Uchwała  Nr  LVIII/280/14  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  z  dnia  24  lipca  2014  r.  

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Mieroszów  w  2014  r.  została  podjęta  

12 głosami „za” ( jednogłośnie ).
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

Ad.9.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz  poinformował, że na pytania

zadane na poprzedniej sesji odpowiedzi były udzielane na bieżąco.

Ad.10.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

Nie było. 

Ad.11.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

Radny  –  Pan  Piotr  Brzęcki zwrócił  się  z  pytaniem  dlaczego  umowa  zawarta  z

SANIKOMEM na wywóz nieczystości jest zawarta tylko do końca 2014r. 

Burmistrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej  Laszkiewicz odpowiadając  na  powyższe

pytanie  wyjaśnił,  że  w związku z  ogłoszonym przetargiem na wywóz nieczystości

stałych z terenu gminy Mieroszów wpłynęły dwie oferty, które znacznie przekraczały

dotychczasową  stawkę.  W związku  z  tym przetarg  unieważniono  i  skorzystano  z

możliwości  podpisania  umowy  na  pół  roku  z  SANIKOMEM  zachowując

dotychczasową stawkę. 

Ponadto Burmistrz zaznaczył, że stawki, które będą procedowane w październiku będą

na pewno wyższe od obowiązujących do tej pory.

Ad.12.Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

LVIII sesję Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie.

Protokołowała : Agnieszka Pogórska 
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